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Mötet inleds 

 

Mötet inleddes med att Regnbågshusets personal välkomnade alla till inflytandeforum och 

informerade om upplägget för dagen.  

 

Under första delen av mötet genomfördes gruppsamtal utifrån tre olika teman med huvudfokus på 

att förstå de förslag som kommit in i förväg, för att sedan kunna ta ställning inför omröstning. För 

en sammanfattning av samtalen, se bilaga. 

 

Innan det var dags för att rösta om de olika förslagen som kommit in informerade personal om att 

hur det skulle fungera.  

 

Beslut om öppettider 

 

Samtalsledaren gjorde en kort sammanfattning av argument för och emot de förslag som kommit 

in (se bilaga).  

 

Förslag: Att ändra tiderna för öppet hus på vardagar från klockan 14–17 till klockan 15–18. 

Beslut: Inflytandeforum röstade ja till förslaget. 

 

Förslag 1: Att ändra öppettiderna på helger från klockan 10–18 till klockan 10–20. 

Förslag 2: Att ändra öppettiderna på helger från klockan 10–18 till klockan 10–21. 

Beslut: En majoritet av alla på inflytandeforum röstade ja till förslag 2. 

 

Beslut om utvecklingsplanen 

 

Samtalsledaren gjorde en kort sammanfattning av argument för och emot de förslag som kommit 

in (se bilaga).  

 

Förslag: Att lägga till i utvecklingsplanen att tillgänglighetsanpassningar ska ske utifrån 

universell utformning. 

Beslut: En majoritet av alla på inflytandeforum röstade ja till förslaget. 

 

Förslag: Att lägga till i utvecklingsplanen att information i tryckta foldrar och på hemsidan ska 

tydliggöras och syntolkas. 

Beslut: En majoritet av alla på inflytandeforum röstade ja till förslaget. 
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Förslag: Att lägga till i utvecklingsplanen att vägledande skyltar ska sättas upp  i lokalen för att 

underlätta översikt och orientering. 

Beslut: En majoritet av alla på inflytandeforum röstade ja till förslaget. 

 

Förslag 1: Att lägga till i utvecklingsplanen att ett förbud mot nötter ska införas. 

Förslag 2: Att lägga till i utvecklingsplanen att besökare ska uppmanas att undvika nötter i 

lokalerna.  

Tillägg: Med nötter avses den definition som anges av Astma- och allergiförbundet.  

Beslut: En majoritet av alla på inflytandeforum röstade ja till förslag 1. 

 

Förslag 1: Att lägga till i utvecklingsplanen att ett förbud mot starka dofter ska införas. 

Förslag 2: Att lägga till i utvecklingsplanen att besökare ska uppmanas att undvika starka dofter i 

lokalerna.  

Beslut: En majoritet av alla på inflytandeforum röstade ja till förslag 2. 

 

Förslag: Att lägga till i utvecklingsplanen att intresserade ska bjudas in till möte om kommande 

aktiviteter. 

Beslut: En majoritet av alla på inflytandeforum röstade ja till förslaget. 

 

Förslag: Att lägga till i utvecklingsplanen att starta en samverkansgrupp som regelbundet ses för 

att diskuterar förslag och synpunkter. 

Beslut: En majoritet av alla på inflytandeforum röstade ja till förslaget. 

 

Förslag: Att lägga till i utvecklingsplanen att göra en informationsfilm om Regnbågshuset. 

Tillägg: Om filmen innebär stora kostnader kommer produktionen behöva göras under nästa 

verksamhetsår. 

Beslut: En majoritet av alla på inflytandeforum röstade ja till förslaget. 

 

Beslut om inköp och möblering 

 

Samtalsledaren gjorde en kort sammanfattning av argument för och emot de förslag som kommit 

in (se bilaga).  

 

Förslag: Att alla prioriteringar kring inköp ska beslutas av personalen på Regnbågshuset. 

Tillägg: Om förslaget röstas igenom kommer alla förslag om inköp som inte är förbrukningsvaror 

tas omhand av personalen. 

Beslut: En majoritet av alla på inflytandeforum röstade ja till förslaget. 

 

Förslag: Om konst ska köpas in till Regnbågshuset bör en grupp intresserade få undersöka vad 

som finns innan vi beslutar om vad som ska köpas in.  

Beslut: En majoritet av alla på inflytandeforum röstade ja till förslaget. 

 

Förslag: Alla inköp ska ta hänsyn till tillgänglighet genom principerna för universell utformning 

Beslut: En majoritet av alla på inflytandeforum röstade ja till förslaget. 

 

Förslag 1: Inköp av allt som inte är förbrukningsvaror ska införskaffas second hand eller genom 

donationer. 
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Förslag 2: Alla större inköp som inte är förbrukningsvaror ska införskaffas second hand eller 

genom donationer.  

Tillägg: Detta prioriteras redan vid införskaffande av allt som inte är förbrukningsvaror. Det 

förslag som vinner kommer ställas mot förslaget att inte ta några beslut om hur inköp ska 

införskaffas. 

Beslut: En majoritet av alla på inflytandeforum föredrog förslag 2. 

Förslag 2: Alla större inköp som inte är förbrukningsvaror ska införskaffas second hand eller 

genom donationer.  

Förslag 3: Att inte ta några beslut om hur inköp måste införskaffas. 

Beslut: En majoritet av alla på inflytandeforum föredrog förslag 3. 

 

Mötet avslutas  
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Bilaga. Anteckningar från gruppsamtal  
 

Samtal om öppettider 

I dagsläget är ramen som är möjligt att röra sig i utifrån bemanningen att Regnbågshuset enbart 

kan vara öppet en helg i månaden och Öppet Hus, vilket kräver dubbelbemanning, är möjligt 

senast fram till klockan 18. 

 

I gruppsamtalen fanns det många kloka tankar, bra diskussioner och även framtidsspaningar. Dem 

olika grupperna tydliggör att tiderna för Öppet Hus ska vara så omfattande som möjligt. Alla 

grupper förstår dock begränsningarna som bemanningsläget i Regnbågshuset för med sig och 

landar i förslag till omröstning utifrån dem nuvarande möjligheterna.  

 

Bland annat lyfts ett förslag av flera grupper att tillgängliggöra Regnbågshuset för flera olika 

personer genom att ha olika tider för Öppet Hus. En idé som diskuteras är att ha Öppet Hus vid 

tre olika tider, till exempel en förmiddag, en eftermiddag och en kväll under veckan. Även ett 

förslag att på sikt ha Öppet Hus från klockan 15 till klockan 20 lyfts. 

Tanken nämns att i framtiden, när många i communityn känner till Regnbågshuset och vet hur det 

fungerar, bara ha en dag Öppet Hus i månaden. Här är tanken att communityn kan ta över det 

mesta praktiska i huset.  

Dessa idéer är tyvärr utifrån de ramarna vi har för verksamheten idag, inte möjligt. Vi tar med oss 

dessa tankar. 

 

En grupp lyfter att det hade varit en fördel om Regnbågshuset hade kunnat vara öppet var tredje 

helg i stället för första helgen i månaden (vilket i regel är var fjärde helg) då det på så sätt faller 

på antingen en jämn eller en ojämn vecka och skulle kunna bli tillgänglig för fler som till exempel 

alltid är upptagna på jämna (eller ojämna) helger.  

En utvärdering av Öppet Hus tiderna på helgerna föreslås att ha efter sommaren.  

 

Det nämndes en idé att fundera på att ha samarbete med RFSL eller anställa timvikarie för att 

möjliggöra fler öppna helger.  

 

Att bjuda in till ett råd där arrangörerna kan berätta om sina önskemål nämns.  

 

Samtal om Regnbågshusets utvecklingsplan 2023 

Deltagare lyfter att den saknar skrivningar om delaktighet, förslagsvis i relation till de 

tillgänglighetsanpassningar som föreslås.  

 

Eventuella säkerhetsrisker med att flagga med prideflaggan utanför byggnaden lyfts. Förslag om 

att placera flaggstången längre bort eller att flagga med Göteborgs Stads flagga istället för 

pridefärger diskuteras. Andra tycker att användandet av prideflaggan är en symbolfråga och att vi 

inte borde vara oroliga för att använda den, särskilt i och med att information om var 

Regnbågshuset är lätt går att hitta på internet.  

 

I relation till förslag om förbud mot allergener lyfts svårigheter med att kommunicera ut förbud, 

och hur detta kan ha motsatt effekt på tillgängligheten. Flera förslag på mjukare skrivningar lyfts. 

När det kommer till starka dofter är det redan något som följs vid inköp, men inte vid donationer.  
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Vikten av samverkan betonas, och inte bara med kommunen och regionen. Flera förslag lyfts på 

vilka som Regnbågshuset skulle kunna samverka med för att skapa film.  

 

En samverkansgrupp där intresserade regelbundet har möjlighet att ses för att diskutera planer och 

inkomna förslag lyfts. Huruvida detta skapar högre grad av delaktighet diskuteras. Motargument 

som lyfts är att verksamheten i det här tidiga skedet borde hålla sig till den struktur för inflytande 

som är förutbestämt. Eftersom gruppen inte kommer ha något beslutsmandat kanske det skapar 

förvirring och frustration snarare än känsla av delaktighet och inkludering.  

 

Gällande öppet hus lyfts en upplevelse av att det i dagsläget framför allt är svårt att hitta 

information. 

 

Samtal om inköp och möblering 

Det lyftes många kloka tankar och inspel även under inköp och möblerings punkterna. Ett förslag 

som lyftes är att inflytandeforum inte ska ta beslut i frågorna kring inköp utan att det ska 

överlämnas till Regnbågshusets personal.  

 

Flera grupper var överens om att allt inköp ska ta hänsyn till tillgänglighet utifrån principerna för 

universell utformning och att framför allt möjligheterna kring att köpa saker second hand eller via 

donationer bö undersökas noggrant. Det lyftes även konkreta förslag om att ta fram en 

”önskelistan” med saker som det finns behov av och som kanske någon kan tänka sig att donera.  


